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Datum: 08.02.2018 
Čas konání: 16.00 hod.– 19.00 hod. 
Místo konání: Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, Praha 9, 190 16 
Zápis č. 35 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21 
 
Přítomni pánové Ing. M. Hájek, I. Birke, J. Slezák, J. Slánský, Ing. M. Kňákal, Ing. J. Brouček;     
M. Samec (část zasedání mimo jednací místnost), Ing. J. Roušal;                       
Tajemnice: V. Kozáková; 
 
Nepřítomni/omluveni pánové Ing. M. Čížek, P. Mach a RNDr. J. Sikač, CSc. 
 
Hosté pánové Mgr. T. Svoboda, ved. OŽPD a R. Ladman, ref. OMI. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  
zahajuje zasedání.  
Na zasedání vítá nového vedoucího OŽPD pana Mgr. T. Svobodu a nového ref. OMI pana R. 
Ladmana.  

b. Schválený program jednání: 
 
Po doplnění předkládá ke schválení program: 
2/ Návrh na jmenování pana Mgr. T. Svobody a pana R. Ladmana členy DK 
3/ Doporučit Radě MČ Praha 21 koordinátora projektu přeložky silnice I/12 – pana Ing.  
     Martina Kňákala 
4/ Schválení úkolů pro DK do konce volebního období – viz níže  
5/ Informace o dokončení splaškové kanalizace na hlavní 
6/ Informace o rekonstrukci Českobrodské a o dopravních omezeních v MČ Praha 21, k.ú.  
      Újezd nad Lesy v období 2018 – 2019 
7/ Rekonstrukce Oplanské 
8/ Rekonstrukce Hulické (věc řešena v komisi ŽP – zelené pásy) 
9/ Linka MHD Bus č. 239 
10/ Rekonstrukce STL plynovodů v k.ú. Újezd nad Lesy v roce 2018 – viz rozeslané návrhy DIO  
       e-mailem dne 26.01.2018 
11/ Zklidnění, zpomalení dopravy v Rohožnické 
12/ Řešení parkování vozidel úsek Velimská – Kynická (vč. zachování rozhledů v křižovatce) 
13/ Různé;  
 
K bodu č. 4/ Návrh úkolů DK na rok 2018 v souvislosti s úkoly 2014-2018: 
Dokončit kanalizaci na hlavní – posledních 150 m na hlavní – Starokolínská 
Dokončit započatou rekonstrukci ulice Oplanská 
Dokončit projekt na opravu ulice Zaříčanské 
Dokončit územní řízení na zastávky autobusů do a z centra u Penny 
Připravit projekt na rekonstrukci Hulické v celé délce včetně chodníků a jízdního pruhu pro 
cyklisty a zahájit územní řízení  
Připravit projekt na rekonstrukci Domanovické v celé její délce včetně chodníků a jízdního 
pruhu pro cyklisty a zahájit územní řízení  
Sledovat územní řízení na rekonstrukci Staroklánovické s nabytím právní moci (vydané ÚR bylo 
vráceno z MHMP – odvolání) 
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Dokončit cyklostezku v úseku od úřadu do Staroklánovické (podél lesa) 
Sledovat vývoj soudního řízení k pozemkům na hlavní křižovatce 
Doporučit Radě MČ Praha 21 obnovit jednání o změně územního plánu potřebnou pro 
přípravu a realizaci parkoviště u zastávky Klánovice. (Vzata zpět Z 2971 z projednávání na 
MHMP) 
Doporučit opravu zastávek ve vlastnictví TSK 
Opravit přístřešky zastávek autobusů ve vlastnictví MČ Praha 21 
Připravit realizaci přístřešků pro kola cyklistů na zastávce Klánovice 
Doporučit Radě MČ Praha 21 zajistit koordinátora projektu přeložky 1/12 u projektanta, 
navrhuji Martina Kňákala). 
Doporučit Radě MČ Praha 21 úpravu Územního rozhodnutí na snížení nivelity komunikace 
Českobrodská a Novosibřinská a následně projednat stavební povolení s nabytím právní moci 
 
Body vložené/navržené panem Ing. J. Broučkem pro jednání na DK : 
V ul. Hodkovská prověřit a nově osadit DZ pro jízdu cyklistů v protisměru, která zde zřejmě 
byla před její rekonstrukcí; 
 Ještě v době vegetačního klidu zaurgovat TSK ohl. kácení stromů (náletů) v jízdním profilu v ul. 
Staroklánovická (směrem k nádraží); TSK slibovala akci již loni; 
Prověřit vlastnické vztahy na chodnících na Starokolínské a Novosibřinské: jsou-li v majetku 
obce či Magistrátu – zajistit projekty a následně realizaci na jejich rekonstrukci, mnohé úseky 
jsou ve velmi špatném techn. stavu, nevylučujícím i úraz. Případně toto řešit se stávajícími 
majiteli; 
Zajistit úpravu stezky mezi ul. Oplanská a Václava Chocholy (ve spolupráci s MČ Koloděje), stačí 
např. mlátový povrch, jaký je nově mezi Újezdem a Běchovicemi. Jedná se o celkem levnou 
investici. 
Totéž zajistit na začátku nové stezky mezi Új. a Běch. v ul. Ochozská naproti „čínské“ restauraci 
(nyní velmi blátivý povrch), opět zcela nenáročná záležitost. 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 

d. Přijatá usnesení 

2/ Pan Mgr. T. Svoboda souhlasí s členstvím v DK. Pan R. Ladman souhlasí s členstvím v DK. 
Návrh usnesení (d.): 
DK navrhuje Radě MČ Praha 21 jmenovat dalšími členy DK: 
1/ Pana Mgr. Tomáše Svobodu, vedoucího OŽPD 
2/ Pana Radka Ladmana, referenta OMI ÚMČ Praha 21. 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
3/ Po rozpravě k osobě koordinátora „projektu“ přeložky silnice I/12 dochází DK k návrhu 
usnesení (d.): 
DK navrhuje Radě MČ Praha 21 jmenovat pana Ing. Martina Kňákala koordinátorem ve věci 
přeložky silnice I/12 Běchovice – Úvaly, vč. event. udělení plné moci, zmocnění k zastupování 
MČ Praha 21 v dílčích krocích v řízeních vedených MŽP ČR, ostatními přísl. úřady a orgány, 
DOSS a samosprávy 
Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. Pan Samec mimo jednací místnost. 
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c. Projednaná stanoviska, připomínky 

4/ DK schvaluje úkoly – viz výše: 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
5/ + 6/ Spol. Skanska a.s. je připravena dokončit řad splaškové kanalizace na Starokolínské 
v délce cca 150 m, vč. přípojek. Podala žádost na ODA MHMP s předpokládaným termínem 
zahájení prací v době od 19.2. do 15.5.2018. TSK HMP připravila podklady pro provedení 
rekonstrukce komunikace Českobrodské v k.ú. Běchovice s tím, že by mělo dojít ke sjednocení 
termínů zahájení obou staveb od 05.03.2018, vč. sjednocení návrhů DIO. Pan Ing. O. Martan 
zveřejnil mapový podklad s návrhy dopravních opatření, vč. zapracování stavby kanalizace 
v k.ú. Újezd nad Lesy a vyhlásil i termíny projednání věci s občany. Pan Ing. M. Hájek a pan 
Mgr. T. Svoboda se zúčastnili předběžného jednání na TSK HMP, a.s., další kolo jednání 
proběhne 08.02.2018 na ODA MHMP. Další info na příštím zasedání DK. 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
7/ Akce byla projednána OMI/SSÚ OŽPD/zhotovitel spol. Skanska a.s. + Zavos, s.r.o. Akce byla 
měla proběhnout ve stejném termínu, jako stavba splaškové kanalizace na hlavní, dojde 
k úplné uzávěře ulice Oplanská. Ještě před zahájením akce dojde k projednání věci s rezidenty. 
Dokončení akce 08.2018 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
8/ Pan Ing. J. Roušal představil návrh na provedení rekonstrukce Hulické, vč. zklidňujících 
prvků, řešení dopravy v klidu. Situace bude rozeslána ještě elektronicky, podrobně bude 
projednáno na mimořádném zasedání DK – 21.02.2018 od 16.00 hod. 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
9/ Pan J. Slezák informuje o průběhu jednání se zástupci spol. ROPID ohledně vyhodnocení 
zkušebního provozu a požadavku na znovuobnovení linky 239. Schůzka proběhla na MČ Praha 
21, ředitel spol. ROPID zpracovává podklady pro předložení návrhu na znovuobnovení linky 
Radě HMP. 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
 
10/ DK bere na vědomí žádost spol. Pražské plynárenské, a.s. na další rekonstrukce STL 
plynovodních řadu v Ú/L. Bere na vědomí návrhy DIO. 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
11/ + 12/ Po podrobné rozpravě dochází DK k nutnosti svolat místní šetření na obou místech. 
Zúčastní se pan Ing. M. Hájek, paní V. Kozáková, pan Ing. J. Roušal, pan R. Ladman a u 
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Rohožnické ještě pan M. Samec a pan Ing. Kňákal. Termín – 19.02.2018 od 17 hod. Info na 
dalším zasedání DK. 
 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Body z úkolů: 
Zaříčanská – jedná se o projekt na souvislou údržbu, probíhá výběrové řízení na projektanta 
na TSK, předpoklad uskutečnění akce: 2019. 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Pan J. Slezák informuje o postupu ohledně umístění nových zastávek na Starokolínské, u 
Penny. 
DK bere na vědomí, nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Body Hulická, Domanovická – proběhne mimořádné zasedání DK dne 21.02.2018 od 16.00 hod.  
Přítomní berou na vědomí. 
 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Rekonstrukce Staroklánovické  
V současné době není nová objednávka na inženýring ze strany OTV MHMP pro JP Bilding, 
který ÚR projednává (info na OTV podána již 06/2017) – nadále sledovat.  
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Dokončení cyklostezky podél lesa – Staroklánovická – pan Ing. J. Roušal informuje o akci. 
Nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Pozemky pod hl. křižovatkou – i nadále sledovat vývoj soudního řízení na HOM MHMP . 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Změna ÚP parkoviště zastávka Klánovice – pan J. Slezák podá info příště. DK bere na vědomí. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Doporučit opravu zastávek ve správě TSK – po rozpravě DK žádá pana Mgr. Svobodu, aby 
připravil a vypravil dopis na TSK HMP, a.s. 
I nadále sledovat. Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Oprava přístřešků zastávek autobusů ve vlastnictví MČ Praha 21. Pan Ing. Roušal upřesňuje 
vlastnictví MČ P21. DK má požadavek na sjednocení provedení přístřešků zastávek.  
Konstatuje k tomuto a výše uvedenému bodu nezbytnost opravit/vybudovat zastávky – 
ostrůvky v souladu s platnými ČSN, v intencích požadavků dopravců. Je nezbytné akci 
urychleně zorganizovat. Není bezbariérový přístup, zastávky jsou v havarijním stavu, může 
dojít ke zranění cestujících. 
Pan Ing. J. Roušal bude informovat o postupu, rovněž pan Mgr. Svoboda bude informovat DK 
o dalším postupu. 
I nadále sledovat. Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
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Odchází pan M. Samec. 
 
Pan Ing. Roušal a pí V. Kozáková informují o dalším postupu při zajištění umístění přístřešků 
na kola na zastávce Praha Klánovice v k.ú. Ú/L. Vypraven dopis na SŽDC. 
 
I nadále sledovat. Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Body od pana Ing. Broučka: 
Hodkovská – věc byla opakovaně DK odmítnuta, DK odkazuje na cyklogenerel.  
Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
TSK HMP, a.s. provede příští týden úpravu dřevin ve Staroklánovické – odbočení k zastávce. 
DK bere na vědomí. 
 
OMI podle tech. možností/finančních prostředků provede další částečnou opravu ploch pro 
chodce při hlavní. 
I nadále sledovat. Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
DK bere na vědomí info o budování stezky v prodloužení V. Chocholy a Oplanské.  
I nadále sledovat. Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
DK je seznámena s projektem „Les v Panenkách, k.ú. Běchovice“ a bere na vědomí, že projekt 
nepočítá s dopravním připojením na Ochozskou. Připojení je možné jedině přes pozemky 
soukromého vlastníka, jedná se o travnaté plochy a souhlas vlastníka nelze nyní získat. 
 
 

b. Závěr zápisu: 

 
a. Zapsala dne (den a podpis tajemnice) 08.02.2018, V. Kozáková 
b. Ověřil (den a podpis předsedy nebo jiného delegovaného člena): 

Pan Ing. Milan Hájek, dne 14.02.2018 – elektronicky, e-mailem 
 

c. Příloha (prezenční listina) 
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